
 
 
REFERAT  FAU MØTE  
28.09.2005 
referent: Heidi Haugholt 
............................................................................ 
Tilstede:  Klasse 1A: Bente Staurset, 1B: Hilde Fjalestad,  
             2: Rune Aasheim, 3: Heidi Haugholt, 
    4A: Bent Thorkildsen, 4B: Marita Aas Gurholt, 
    5A: Anette Svendsen vara for Hege L. Plassen 
    5B: Hilde Serkland, 6A: Anne Merete Kløverød, 
    6B: Karin Skifjeld Idris,        
    7A: Berte Marit Lykseth, 7B: Morten Sem 
    Morten Flatebø og Rektor John Øygarden 
.......................................................................................... 
Sak 01/2005-2006: Presentasjonsrunde 
Sak 02/2005-2006: Klassekontaktpermene 
Sak 03/2005-2006: Valg 
Sak 04/2005-2006: arbeidsgrupper/satsningsområder 
Sak 05/2005-2006: Møteplan 
Sak 06/2005-2006: Diverse info: Skoleutbygging, Kommunens  
                        trafikksikkerhetsplan, Innspill fra M. Hagen om 
            manglende gangfelt, grunnskolens uke, ballbinge, 
      temakvelden om klasseledelse. 
Sak 07/2005-2006: Eventuelt. 
---------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Sak 01/2005-2006: Presentasjonsrunde:  
Morten Flatebø, avtroppende leder for FAU ønsket velkommen. Fulltallig oppmøte!!! 
Flott!!!. Vi tok en runde hvor alle presenterte seg kort, hvilken klasse de 
representerte og hva barna heter.  
 
Sak 02/2005-2006: Klassekontaktpermene:  
Alle hadde fått permene bortsett fra Hilde Serkland. Hun tar kontakt med Einar 
Ask som har permen hun skal ha. Rektor har oversikt over hvem som har hvilke 
permer. Han undersøker også om vi skal bestille nytt innhold i permen nå. Den bør 
isåfall være oppdatert iforhold til den nye reformen: Kunnskapsløftet.   
 



Sak 03/2005-2006: Valg:  
Leder ble ikke valgt på møte. Nestleder: Heidi Haugholt tar gjenvalg, da hun er 
forespurt om å sitte som leder i samarbeidsutvalget (SU).  
 
Valg av leder ble tatt opp igjen på slutten av møte, men ingen ønsket å stille. Vi ble 
enige om tenke over saken hjemme og evt ringe til andre foreldre som kunne tenke 
seg oppgaven. Ring Heidi (35522482/99519137) hvis en finner en kandidat. Hvis 
ikke blir det nytt møte torsdag uke 42.  
 
Sak 04/2005-2006: arbeidsgrupper/satsningsområder 
Leder for gruppene er uthevet:  
Gruppe 1: trafikksikkerhet og ballbinge: Bent, Berte Marit, Hege, Bente og 
Marianne Hagen. 
Gruppe 2: Hjem-skole samarbeid, internettsidene og grunnskolens uke: Heidi, Hilde 
F, Hilde S, Anne Merete. Morten F tar ansvaret for det tekniske ved å legge ut ny 
info på hjemmesidene våres. 
Gruppe 3: MILL og skoleutbygging: Morten, Rune, Marita og Karin. Morten F 
fortsetter også noe her. 
Zero: leder for FAU går inn i arbeidsgruppen som skolen har.  
 
Sak 05/2005-2006: Møteplan 
Torsdager var den dagen det passet best for alle. Skoleårets møter er satt til 
24.11.05, 09.02.06 og 11.05.06 
De forskjellige arbeidsgruppene har møte så ofte det er nødvendig. 
 
Sak 06/2005-2006: Diverse info:  
Skoleutbygging: Kort referat fra John Øygarden:  Arbeidsgruppen har kommet 
langt i sitt arbeid og har definert de viktigst ønsker og behov. Det er behov for 4 
nye store klasserom ( over 70m2). Mediatek. Sambruk 
SFO/kantine/spiserom/Heimkunnskap og kunst/håndtverk. Dette tenkes i et eget 
bygg. Se tidligere FAU referater. Uteområdet er vanskelig å planlegge ennå da vi 
ikke eier området rundt skolen. Her må kommunen komme på banen og kjøpe/leie 
områder fra Fritzøe Skoger. Deretter bør det settes ned en gruppe som arbeider 
med dette. Arbeidsgruppen har merket seg mange spennede uteområder der de har 
hospitert.  
 
Kommunens trafikksikkerhetsplan: Skolen skal få være høringsinstans før den 
endelige planen foreligger. Her har vi kommet et godt stykke på vei.  



 
Innspill fra Marianne Hagen om manglende gangfelt: Gangfeltet over RV 32 fra 
Torholtfeltet ble for kort tid siden fjernet. Årsaken til dette sier fylkeskommunen 
at fotgjengerovergangen var alt for farlig!!. Det er vi alle enige i, men tiltaket har 
ført til at barna som går/sykler til skolen, både midtbygda og ungdomsskolen har 
fått en enda mer farlig skolevei. Nå har ikke lenger bilene plikt til å stoppe. 
Undergangen som er planlagt står tidligst ferdig i 2006. M. Hagen tok raskt 
kontakt med kommunen som sendte henne over til veivesenet. Derfra ble hun sendt 
tilbake til kommunen!!. Det er helt klart at begge har et stort ansvar her. Siljan 
kommune for å skulle gi en sikker skolevei og fylkeskommunen som eier veien. 
Aviser, TV-telemark ble kontaktet og hadde reportasje og det ble skrevet et brev 
til fylkeskommunen. I brevet ble det presisert det er et sterkt behov for 
strakstiltak: farten ned til 40 km/t, opphøyet gangfelt og evt zebrastriper foran. 
Dette er billige tiltak.  
 
Svaret kom etter flere uker og da med et negativt utslag. De mener det er 
tilstrekkelig med fareskiltet som er satt opp. Det er et sterkt ønske om at FAU 
engasjerer seg i denne saken. Trafikksikkerhetsgruppa jobber videre med saken.  
 
Grunnskolens uke: Uke 45. Det er i år ikke satt opp noe spesielt tema. Det blir som 
tidligere ungenes hobbydag, kafedagen og kanskje det nye skolekoret planlegger en 
konsert. Det er også planlagt en trim-mars med startkontigent. Hva inntektene går 
til er ennå ikke bestemt. Skole ønsker seg innspill fra foreldrene.  
Ballbinge: Skolen sender søknad om tippemidler. Arbeidsgruppen jobber videre med 
saken. 
 
Temakvelden om klasseledelse: Det ble ikke tid til å orienter om denne 
temakvelden. Saken tas opp igjen på neste møte.  
 
 
Sak 07/2005-2006: Eventuelt. 
Hærverk på skolen ble tatt opp. Rektor orienterte: det har ikke vært ruteknusing 
eller innbrudd, men stadig mindre ødeleggelser på skolen. Knusing av takstein og 
riping på vinduer er noen eksempler. Det menes å være eldre ungdomsskoleelever 
som står bak. Det ble diskutert løsninger som kameraovervåkning av området og at 
de som sitter vakt på diskoen bryr seg mer og tar noen runder i området.  


